
Zn: KRG.0oL2,t.2o21 Protokół Nr 1/2021

z posiedzenia Komisji Skargo Wniosków i Petycji Rady Gminy

odbytego w dniu 15 lutego 2ó2I roku.

. Ad pkt 1.

Posiedzenie otworzył Grzegorz Zganiacz Przęwodniczęcy tej Komisji i na

wstępie powitat jej członków.

Stwierdził on, ie na stan 5 członków w posiedzeniu udział bierze 5, co stanowi

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn icz4cy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego'

- Radcę Prawnego Urzędu Gminy Zygmunta Ptaka,

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad pkt 2.

W związku Z tym, Żę nie zgłoszono Żadtych zmian do proponowanego

porz4dku posiedzenia Komisja jednogłośnie przyjęła porzędek w następujęcym

brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwierdzenię quorum.

2, Przyjęcie porz4dku posiedzenia.

3 . P rzy jęcie protokołu z p oprzednie go pos i edzenia Komisj i.

4. Rozpatrzenie petycji w sprawach:

1) Uzyskania.przez Rząd RP od producentów szczepionek pisemnych gwarancji

ponoszenia kosztów prawnych i finansowych w przypadku wystąpienianiepoiądanych

odczynów poszczepiennych.

2) ,, W obronie prawdy, godności i wolności człowieka''"

3) Petycja - List otwarty do Prezydenta RP, Członków Rzqdu RP. Posłów,

Sęnatorów, Wójtów i Radnych Gmin w Polsce ,,Alarm! Stop zabojczemu GMO-STOP

niebezpiec znel SZCZEPIONCE !
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4) Podjęcia Ieczenia CoVID.19 w Polsce przez polskie wtadze. List otwarty do

Człowieka Roku wg Tygodnika WPRoST Pana Daniela obajtka i Fundacji ORLEN

częśc II|.

5) W sprawie lokalizacji PSZOK-u, SPALARNI SMIECI oraz wszelkich innych

usług' przemysłowych l:ub magazynowych, uciązliwych dla mieszkańcow przy ulicy

Pl4skowickiej w Fałkowie.

5 . Zakoirczenie po s iedzenia.

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3.

W tym punkcie głos zabrała radna Elżbieta Sliwińska i poprosiła o dopisanie

do punktu 4 do protokółu Nr Il2020 z dnia I7 marca 2020 roku następuj4cego

zapisu, cyt ,Zgłaszam uzupełnienie mojej wypowiedzi. Wypowtedź zaprotokołowana

jest wyrwana Z kontekstu mojej całej wypowiedzi. Brzmiał'a ona tak: Przy starych

śmieciach Z tzw. Choinkach , wykopany jest zbiornik wodny przęz Państwa

Koniecznych. Czy Pan Wójt zezwol|t na te prace? Po potwierdzeniu tego przez Pana

Wójta powiedziałam, Że przy okazji sprzqtania starego wysypiska, Państwo Konieczni

powinni zakopac ten zbiornik (aby nie obciązacUrzędu Gminy, skoro na własny koszt

wykopali go), wtedy cały teren własnoŚci gminy będzie posprzątany. Proszą o to

mieszkańcy Czermna' JeŚli inny mieszkaniec wykopałby taki zbiornik' musiałby

przywroció teren do stanu pierwotnego, np. po interwencii zę strony Pana Wójta.

Dopiero wówczas zapytaŁam: Czy Państwo Konieczni S4 na innych prawach ?''

Po uzupełnieniu przęZ ten dopisek protokół został jednogłoŚnie przyjęq.

Ad pkt 4.

1) Przewodnicz4cy Komisii odczytał. petycję Zanumerowan4 jako

KRG.I52l3l20f0, w sprawie uzyskania przez Rzęd RP od producentów

szczepionek pisemnych gwarancji ponoszenia kosztow prawnych

i finanso\\ych w przypadku wystąpienia niepozqdanych odczynów

poszczepiennych. Petycja rvpĘnęta do Przewodnicz4cego Rady Gminy

w Fałkowie w dniu 15.12.2020 roku od Piotra Sterkowskiego , zam, 04-Ą13
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f)

Warszawa, ul. Kłodzka f5. Petycja zostata przekazana Przewodnicz4cemu

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy celem opracowania

stanowiska. W tym miejscu Przewodnrcz4cy poprosił o głos radcę

prawnego urzędu Zygmunta Ptaka, który między innymi powiedział, Że

zgodnie z art,7 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku do zadan własnych

gminy na|eży ochrona zdrowta , ale \Ą. zadaniach tych nie mieszcz4 się

jednak kwestie ZwląZane z wyborem producentow szczępionek, poniewaz s4

to zadania i kompetencje Rady Ministrów. Po zapoznaniu się z petycją

i przeanalizowaniu tematu Komisia jednogłośnie uznaje, ie petycja nie

zasługuje na uwzględnienie i przedkłada w tym temacie do Rady Gminy

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodn iczący Kornisj i odczytał petycj ę Zanumerowaną KRG. I 52.4 .2020',

która wpłynęła do Rady Gminy 29.I2.20f0 roku od Teresy Garland

w sprawie ,, W obronie prawdy, godnoŚci i wolnoŚci człowieka''.

Po zapoznaniu się z treścię | przeanalizowaniu tematu Komisja

jednogłoŚnie uznaje petycję za ntezasługującę na uwzględnienie i przeH|łada

do Rady Gminy projekt uchwały wraz Z uzasadnieniem.

Przewodniczący Komisji zapoznał wszystkich z treści4 kolejnej petycji

Zanumerowanej KRG. 152.1.202|, która wpĘnęła do Rady Gminy w dniu

05.01,202I roku a jej uzupełnienie 18 stycznta 202I roku od

Międzynarodowej Koalicji dla ochrony Polskiej Wsi w sprawie ,,Petycja -
List otwarty do Prezydenta RP, Członków Rządu RP, Posłów, Senatorów,

Wójtów i Radnych Gmin w Polsce ,,Alarm! Stop zabójczemu GMO-STOP

niebezpiec znej SZCZEPIONCE !

Po zapoznaniu się Z treścią i przeanalizowaniu tematu Komisja

jednogłośnie uznaje petycję za niezasŁugując4 na uwzględnięnie i przeL<łada

do Rady Gminy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący Komisji zapoznał obraduj4cych z kolejn4 petycj4

skierowan4 do samorządu gminy, która wpĘnęła dnia 0t.02.2021 roku,

a jej uzupełnienie 08.02.2021 roku zarejestrowan4 pod pozycją KRs.

3)

4)
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I52.2.2021 w sprawie ,,Podjęcia|eczenta COVID-19 w Polsce przez polskie

władzę. List otwarty do Człowieka Roku wg Tygodnika WPRoST Pana

Daniela obajtka i Fundacji ORLEN cźęsó III''. Po zapoznaniu się z treŚcią

i przeanalizowaniu tematu Komisja jednogłośnie lznaje petycję Za

niezasługuj4cą na uwzględnienie i przekłada do Rady Gminy projekt

uchwały wraz z uzasadnieniem.

5) Pi4tą petycją, która zaięła się Komisja, zarejestrowanę pod numerem

KRG.152.3.2021 w sprawie lokalizacji PSZOK-u, SPALARNI SMIECI

oraz wszelkich innych usług, przemysłowych lub magazynowych,

ucięzliwych dla mieszkańcow przy ulicy Pl4skowickiej w Fałkowie odczytat

Przewodniczący Komisji Grzegorz Zganiacz i poprosił o wyjaŚnienia Pana

Wójta. Na pocz4tku Wójt odniósł się co do powstania PSZoK-u.

Poinformował , Za w chwili obecnej trwa14 prace polegające na

modernizacji budynku magazynowego po byłym SKR-ze w Fałkowie.

Potwierdził, Że rozwaŻana jest mozliwośó usytuowania w tym miejscu

PSZoK-u, ale do podjęcia takiej decyzji potrzebna jest zgoda, dialog

i zrozumienie. Za prowadzenie PSZoK-u i za to co się dzieje w takirn

miejscu odpowiedzia|na jest gmina, nie jakaś zewnętrzna instytucj a) fla

którą gmina nie ma wptywu. Na chwilę obecną caty plac został

WCzySZcZony, uporządkowany' ogrodzony z bram4 wjazdowq, a Sam

budynek zyskał nowy dach, są wyznaczone pomieszczenia socjalne' Treść

petycji zaktawa złośliwości4' tym bardziej, Że autorzy petycji nie do końca

wiedzĄ, Że gmina ma obowiqzek prowadzenia takiego punktu, słuz4cego

mieszkańcom. Nikt z s4siedniej gminy nie przywiezie tutaj odpadów. Za

miesi4ce, w których zbieruno gabaryty gmina dołoŻył'a z bldŻetu potęŻne

pieni4dz.e za ich odbiór. Pan Wóit nie widzi niebezpieczeństwa powstania

w tym miejscu PSZoK-u, pod nadzorem gminy i uzgodnień

' ódpo*iednimi słuzbami takimi jak WIoS, Straz PoŻarna, Sanepid. Na

dziefi dzisiejszy trwaj4 w tym miejscu tylko prace porządkowo - remontowe

zakończył wójt wypowiedz w temacie PSZoK-u.
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Następnie wójt odniósł się do planowanej spalarni odpadów przy ulicy

Pląskowickiej na placu Polskich odpadów Komunalnych, przypominając

historię powstania firmy, ciqgłe obietnice na przetwarzanie odpadów,

kolejnych prezesów i piętrzące się odpady i problemy gminy Z tyrn

zwlqzate. My nie wyraŻamy zgody, Żeby taki zaktad powstał i poprosimy

społeczeństwo o udziat w postępowaniu w odpowiednim czasie.

W tym miejscu gł'os zabrataradnaE,lżbieta Sliwińska, która powiedziała, Że

zarówno pan Pluta jak i pan DróŻdŻ reprezentują społeczeństwo mieszkaj4ce

przy u|icy Pląskowickiei, nie dziwi się petycji, bo gdyby mieszkała przy

takiej ulicy to tęŻ by się bała i teŻby tak myŚlała.

Radna Anna Pluta powiedziała, Że właŚciciel PoK-u sam buduje spalarnię

nikogo nie pytaj4c o zdanie

Pan Wójt wypowiedział się wtedy, ze współczuje mieszkańcom ulicy

Pląskowickiej, ale sam tez mieszka w Fałkowie i to w niedalekiej odległości

od oczyszcza|ni ścieków, której s4siedztwo mu nie przeszkadza. Takie

miejsca tei muszą byó na zięmi,

W tym miejscu głos zabrat radca prawny Zygmunt Ptak, który powiedział,

zę nie dziwi się mieszkańcom, Że dbają o dobro swojej ulicy, natomiast

sposób w jaki to robią jest dziwny poprzez nagadywanie na wójta, radnych

gminy. Jego zdaniem petycja nie jest zasadna.

Podsumowując Komisja prosi o czas na dokładniejsze rozpoznanie tematu

i przygotowanie projektu uchwały z uzasadnieniem i jednogłoŚnię

zawnioskowano o następne posiedzenie w tej sprawie.

Ad pkt 5.

W związku ze zrealizowanięm porządku Przewodnicz4cy

wszystkim zaudział' i zamknqł posiedzenie.

Na tym protokół zakoitczono.

Protokołowała:

Komisj i podziękorł,'ał

PRzEwoDNIczĄcY..
ńńi*śl..e, Wnirlsków i Petyc|l
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